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عملکرد 23ماهه در اتوبوسرانی

  سال 1402)4ماه(  سال 1401

 58 دستگاه اتوبوس از محل قرار داد با شهاب خودروبازسازی و اورهال 145 دستگاه اتوبوس

عقد قرار داد با شرکت گواه برای بازسازی کامل  
60 دستگاه اتوبوس ملکی

عقد قرار داد با شرکت اطلس برای بازسازی 
50 دستگاه اتوبوس 

تعویض مخازن سی ان جی 236 دستگاه اتوبوس گازسوز

انجام تعمیرات ضروری  467 دستگاه اتوبوس

عقد قرار داد بازسازی  200 دستگاه اتوبوس

دیروز در یکصد و شــصت و  یکمین جلسه شورای 
شــهر تهران عملکرد 23ماهه معاونت حمل ونقل 
و ترافیک شــهرداری تهران بررســی شد و جلال 
بهرامی، معاون شهردار تهران از انعقاد قرارداد برای 
خرید 100دستگاه اتوبوس ســه کابین خبر داد و 
گفت که هفته آینده به ترکیه می رویم تا با شرکت 

تولید کننده وارد مذاکره شویم و نکته حائز اهمیت 
این است که در تامین اتوبوس های داخلی و خارجی 
بدون حضور واسطه به طور مستقیم با تولید کننده 
مذاکره می کنیم. اقدامــات معاونت حمل ونقل و 
ترافیک شــهرداری تهران در 2سال گذشته طبق 
برنامه مصوب انجام شده است. بهرامی با بیان این 
مطلب به مباحث ریالی هم اشاره و عنوان کرد: »مبلغ 
ابلاغی امســال در بودجه حدود 1۹ هزار میلیارد 
تومان بود و سرفصل های آن کاملا مشخص است 
اما تا امروز 11۶ هزار میلیارد تومان کار تعریف شده 

است.« معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار تهران 
در ادامه به جلسات با وزیر صمت اشاره کرد و گفت: 
»پیگیری ها برای تأمین اتوبوس از تولیدکنندگان 
داخلی و خارجی انجام می شــود و وزیر صمت با 
جدیت پای کار است و گفته ۹ هزار میلیارد تومان 
برای پایتخت اختصاص خواهد یافت. همچنین اگر 
بانک مرکزی برای گشایش ارزی کمک کند، تا پایان 
امسال حدود 14۶0دستگاه اتوبوس تامین می شود 
که ۵00 دستگاه دو کابینه خواهد بود و ۵00 دستگاه 

نیز بازسازی و به ناوگان اضافه می شود.«

متروباسهابهتهرانمیآیند
عملکرد 23ماهه معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران در پارلمان شهری بررسی شد

زینبزینالزادهگزارش
روزنامه نگار

امدادمحلهمحوربایددردستورکار
قراربگیرد

نشستهماندیشــیاســتاندارتهرانبامدیرانعامل
آتشنشانیهایاســتانتهرانوبازدیدازمرکزآموزش
بینالمللیایثارگرانســازمانآتشنشانیپایتختروز

گذشتهبرگزارشد.

لزومامدادمحلهمحور
علیرضافخاری،اســتاندارتهران:
موضوعات مربوط به حوزه آتش نشــانی 
در تهران بزرگ با وجــود حوادث غیرقابل 
پیش بینی، میدان وسیع پر مخاطره ای است که کمبود تجهیزات 
و امکانات و حتی ایســتگاه ها همگی در کنار هم نشان دهنده 
راه بلندی اســت که در پیش داریم. البته باید بدانیم که هنوز 
در امتحان های اصلی ورود نکرده ایــم. در حوادثی چون زلزله 
شدید شاید برای کمک نیازمند توانمندی های متعددی باشیم 
و در این حوادث نیروهای آتش نشــانی بیشترین نقش آفرینی 
را دارند. اگر امداد محله محورشــکل بگیرد، می توان از ظرفیت 
خیرین برای تامین برخی  نیازها استفاده کرد. قطعا از سوی دیگر 

هوشمندسازی نیز اهمیت بسیاری دارد.

تعامــلوکمکبهآتشنشــانیهای
شهرستانتهران

قدرتاللهمحمدی،مدیرعاملسازمان
آتشنشانیوخدماتایمنیشهرتهران:
عملیات های آتش نشانی شــهر تهران در شــهر ها  به درخواست 
سازمان های آتش نشانی شهرســتان ها انجام می شود و مدیریت 
آتش نشــانی های شــهرهای اطراف و حریم در تعامل با سازمان 
آتش نشانی تهران هستند. می دانیم که آتش نشانی های شهر های 
اطراف به ویژه شــهرهای کوچک در تجهیزات مشــکلاتی دارند، 
لذا امکانات خود را در اختیار آنها قرار می دهیم. در شهرســتان ها 
می توانیم ظرفیت های آموزشی این مرکز را مورد استفاده قرار دهیم و 

هزینه های تمام شده آن نیز با تخفیف به آنها ارائه می شود.

عملیاتهاومأموریتهایخارجازتهران:
 در سیل امامزاده داوود ۶ایستگاه آتش نشانی تهران به محل 

حادثه اعزام شدند و 10 روز عملیات شان به طول انجامید.
 30 دســتگاه خودرو به همراه ۵0 نیروی آتش نشان در حادثه 
متروپل آبادان به محل اعزام شدند و فرماندهی عملیات بر عهده 

آتش نشانی تهران  بود.
 امدادرســانی به زلزله زدگان خوی به همراه اعزام 1۵ کامیون 

کمک های جمع آوری شده انجام شد.
 در طول اغتشاشات سال گذشــته، نیروهای آتش نشانی در 

آماده باش 100درصدی بودند.
 نیروهای آتش نشان در تمام مراســم های ملی و مذهبی در 

صحنه حضور دارند.
 سالانه 300 تا 400 نفر از نیروهای آتش نشان برای راهپیمایی 
اربعین به مرزهای ایران و داخل کشور عراق برای ایمنی زائران 

اعزام می شوند.

اعلامآمادگیشهرداریتهران
دربرگزاریرویدادعظیماربعین

شهردار تهران در سفر کاری خود به عراق، با تأکید بر اینکه 
بار اصلی برگزاری مراسم اربعین بر دوش مردم عراق است، 
افزود: شهرداری تهران تلاش می کند در کنار این زحمات، 
اقداماتی هرچند کوچک برای تسهیل برگزاری این رویداد 

مردمی ایفا کند.
به گزارش همشهری، علیرضا زاکانی در دیدار قیس خزعلی، 
دبیرکل عصائب اهل حق با اشــاره به اینکه بالا نگه داشتن 
پرچم اربعین را وظیفه خود می دانیم، اضافه کرد: امیدواریم 
بتوانیم خدمات شایسته ای به شــهروندان تهرانی مشتاق 
شرکت در این همایش ارائه دهیم. ما هم برای همکاری در 
برگزاری رویداد عظیم اربعین اعلام آمادگی می کنیم و هم 
برای گســترش تعاملات و همکاری ها میان 2 ملت جهت 
ارتقای رضایت شهروندان. قطعاً تجربیات و امکانات امروز ما 
در شهرداری تهران می تواند برای کشورها و شهرهای منطقه 

قابل استفاده باشد.
قیس خزعلی نیز طی ســخنانی در این دیدار تأکید کرد: از 
زحمات شما برای برگزاری رویداد اربعین بسیار سپاسگزاری 
می کنم و امیدواریم این دســت تعامــلات منجر به ارتقای 

رضایت شهروندان و برگزاری باشکوه مراسم اربعین شود.
او با اشــاره به برگــزاری رویداد اربعین امســال در گرمای 
تابستان، بیان کرد: یکی از مهم ترین نگرانی های همه، کمبود 

آب خنک و یخ برای زائران گرامی است.
شهردار تهران همچنین با عمار حکیم رئیس سابق مجلس 
اعلای عراق و رهبر فعلی جریان حکمت ملی عراق دیدار کرد.

زاکانی در این دیدار با اشاره به گفت وگوهای صورت گرفته 
با شــهردار بغداد، این مذاکرات را ســازنده توصیف کرد و 
افزود: امیدواریم این دست تعاملات و همکاری ها موجبات 

رضایتمندی شهروندان 2 ملت را فراهم آورد.
سیدعمار حکیم نیز با بیان آنکه جمعیت جوان عراق امروز 
ظرفیت ارزشمندی را برای ســرمایه گذاری فراهم آورده، از 
اقدامات شهرداری تهران برای خدمتگزاری در حوزه اربعین 

قدردانی کرد.

خبر

اتوبوسرانی،آمادههمکاری
بابخشخصوصی

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوس رانی از همه شرکت های خصوصی 
که توانایی ساخت، تعمیر و تولید قطعات اتوبوس را دارند، دعوت 
به همکاری کرد. مهدی علیزاده با تأکید بر اینکه مشکلات رفت 
 و آمد با اتوبوس ها تنها زمانی رفع می شود که اتوبوس های جدید 
وارد خطوط شوند، اظهار کرد: برای تولید 3 هزار اتوبوس، قرارداد 
قطعی و رسمی بسته ایم و تا پایان امســال 1400دستگاه از آن 
تحویل داده می شود. او در نشست خبری با رسانه ها در پاسخ به 
سؤال خبرنگار همشهری درباره برنامه ریزی حرکت اتوبوس های 
بی آرتی در خطوط ویژه گفت: تعــداد اتوبوس های تندروی ما 
کمتر از نیاز شــهر و بخش زیادی از آن فرســوده شده است. با 
وجود اســتفاده از نرم افزار های مختلف، دوربین های نظارتی و 
مکان یاب هایی که موقعیت اتوبوس ها را نشان می دهند، حرکت 
آنها رصد می شود، اما بار ها اتفاق می افتد که انبوه موتورسواران و 
برخی خودرو ها وارد خطوط بی آرتی می شوند و مسیر حرکت 
را کند می کنند. از چهــار راه ولیعصر)عج( به ســمت پایین تا 
راه آهن و مخصوصا در نقاط نزدیک بازار و مراکز تجاری، تعداد 
موتورسوار هایی که وارد خط می شوند بسیار زیاد است. همچنین 
اتوبوس های ما گاهی پشت چراغ قرمز های طولانی می مانند ولی 
واقعیت این است که اگر اتوبوس های مورد نیاز خریداری و وارد 
نشوند نمی توان سرفاصله حرکت در خطوط تندرو را کم کرد. او  
همچنین گفت: تا یک ماه قبل حدود 70 تا 80درصد از کولر های 
اتوبوس های بی آرتی فعال بودند که اکنون به ۹۵درصد رسیده 
است، اما ممکن است در طول حرکت روزانه کولر ها خراب و برای 
تعمیر فرستاده شوند. بعضی از اتوبوس های بخش خصوصی نیز 
اساسا کولر ندارند.او اظهار کرد: ناوگان اتوبوس رانی از 10سال قبل 
بازسازی نشده است و تلاش های زیادی شده تا این عقب ماندگی 
را جبران کنیم  با این  حال تا مهرماه برای بازسازی 330دستگاه 
قرارداد بسته ایم. علیزاده با تأکید بر اینکه اتوبوس های جدید طی 
شرایطی به بخش خصوصی واگذار می شوند، ادامه داد: ما موفق 
شدیم در دوره جدید مدیریت شهری نسبت به دوره قبلی که شهر 
را رها کرده بود، 38۵ دستگاه اتوبوس و ون را وارد ناوگان کنیم، اما 
این تعداد با توجه به جمعیت گسترده تهران کفایت نمی کند. ما 
در بخش اتوبوس رانی 7هزار و 100 میلیارد تومان بودجه نوسازی 
داریم، اما با کمک شهردار تهران 28 هزار میلیارد تومان قرارداد 
بستیم.  در دوره های قبلی 4 دســتگاه  اتوبوس سه کابین وارد 
شدند، اما بیش از ۶ سال است که به دلیل نقص فنی الکتریکی 
خوابیده اند. بنده در تلاشم از طریق شــرکت های دانش بنیان 
و بخش خصوصی اینها را راه انــدازی کنیم چرا که اتوبوس ها نو 
بوده و از سوئیس وارد شــده اند. او با بیان اینکه قراردادهایی با 
تولیدکنندگان داخلی بسته ایم که شامل هزار دستگاه با شرکت 
عقاب و ۵00 دستگاه تک کابین اسنا وابسته به گروه بهمن است، 
افزود: برای تولید هزار دســتگاه اتوبوس برقی ۹ و 12 متری با 
شرکت مپنا و عمادخودرو قرارداد منعقد کرده ایم که تا آخر سال 
از این تعداد، 300 دستگاه اتوبوس برقی وارد ناوگان خواهند شد.

مهدیاسماعیلپور؛روزنامه نگارآتش نشانی

پسازاستماعگزارشعملکرد۲۳ماههمعاونتحملونقلوترافیکشهرداریتهرانکهتوسط
جلالبهرامی،معاونشهردارتهرانارائهشد،تعدادیازنمایندگاننظراتوپیشنهادهاییرا
مطرحکردند.نکتهحائزاهمیتدرمطالبعنوانشدهاینبودکهاعضایشورایشهرخواستار

شفافیتشهرداریدراقداماتانجامشدهدرحوزهناوگانحملونقلعمومیبودند.

شفافیتشهرداریدرناوگانحملونقل

مترویتهرانپساز23ماه
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سال 1401

 بهره بــرداری  از 2.5کیلومتر مســیر  شــمالی 
 به  همراه  ایستگاه های  هفده  شهریور  و  شهید 

 دادمان  در  خط7
 بهر ه برداری  از  پایانه  و  پارکینگ  اکباتان 

 در  خط4
 بهره برداری از 9.5کیلومتر مســیر  میانی  به 
 همراه  ایســتگاه های  ولیعصر ، هفت تیر ، لاله  

 و  کارگر  در  خط 6
 بهره بــرداری  از  ورودی  جدیــد  ایســتگاه های  
یادگار امام ، اشــرفی  اصفهانی  و  شــهید رضایی 

 در  خط6
  بهره برداری  از 4هواکش  میان تونلی  در  خط3
 بهره برداری  از  ورودی  جدید  ایستگاه   مدافعان  

سلامت  در  خط7

سال 1402)4ماه(

1.5کیلومتــر  مســیر    بهره بــرداری  از 
حدفاصل  ایستگاه  ارم سبز  تا  علامه  جعفری 
 تامین 57میلیون یورو  از  پیش  پرداخت  از 

 طریق  تهاتر  نفت خام
 پرداخت مبلغ 50میلیارد تومان به عنوان 

بــه شــرکت  از پیش پرداخــت  بخشــی 
واگن سازی 

 ثبت ســفارش جهت خرید 630دستگاه 
واگن

GC انجام مقدمات تشکیل شرکت 

توسعه و نوسازی زیرساخت های 
حمل ونقل عمومی )1400 تا 1404(

12 کیلومتر 
طول خطوط بهره برداری شده مترو 

10 ایستگاه 
بهره برداری شده مترو 

237 دستگاه 
واگن اورهال

919 دستگاه 
اتوبوس بازسازی شده 
5673 دستگاه 

تاکسی نوسازی شده ناوگان تاکسیرانی 

محمدسرابی؛روزنامه نگاردریچه

مهــدیچمــران،رئیس
شورایشهر:دقتداشته
باشــیدکههمــهتلاش
میکنندتامشــکلیکهاز
سال96تاکنوندرناوگان
حملونقلعمومیایجادشــده،حلشود.مااز
شهرداریطلبداریمتااوضاعحملونقلعمومی

رابهبودببخشد.

نرجسســلیمانی،رئیس
کمیسیوننظارتوحقوقی
شورا:اتوبوسهایسهکابین
سالهاستکهدرپارکینگ
خاکمیخورند.ایناتوبوسها
سرمایههایشهرهستند؛چطورنمیتوانندازاین
اتوبوسهااستفادهکنندومیخواهنداتوبوسهای

برقیرااضافهکنند؟

ناصرامانی،عضوکمیسیون
برنامهوبودجهشورا:کلیات
بودجهشهرداریمشخص
استومادربودجهامسال
برایمعاونــتحملونقل
حدود۱۸هزارمیلیــاردتومانمصوبکردیم،
امامبلغ۱۱6میلیاردتومانقراردادبســتهاند.
سؤالایناستکهازبودجهسطحیکشهرداری
که۵۰هزارمیلیاردتومانبــود،چهمیزانبه
حملونقلاختصاصیافتهوچــهمیزانازآن

تأمینشدهبود؟

سیدجعفرتشکریهاشمی،
رئیسکمیسیونعمرانو
حملونقلشورا:همهاقدامات
درحیطــهوظایفمعاونت
حملونقلنیستوبایدسایر
سازمانهاهمدستبهدستهمدهندتامشکل
حلشودوبدانیدکهدرموردخط۸تا۱۱متروهنوز
هیچمطالعهاجراییایانجامنشدهوبهتراستخط
مترویپرندهمقبلازافتتاحتعیینتکلیفشودتا

مشکلاتحقوقیایجادنشود.

مهــدیعباســی،رئیس
کمیســیونمعمــاریو
شهرسازیشورا:حملونقل
منظومهایاســتکهتمام
عناصرآنبایدباهمدیده
شوندونگاهجزیرهایدرآنممنوعاست.همین
امروزدرحوزهخدماتمتروواتوبوسمشکلات
عدیدهایهمچونبلیتداریمکهحلنشدهاست؛
مردمبااینچالشهاروبهروهستندورویروان

آنهااثرگذاراست.

محمدآخونــدی،رئیس
کمیسیونبرنامهوبودجه
شورا:آمارهایارائهشده
درگزارشعملکرد۲۳ماهه
کارویژهایدردورهششم
مدیریتشهریاست.هزارو۵۰۰میلیاردتومان
جهتقراردادهایاتوبوسوبیشازهزارمیلیارد
تومانبرایمتروپرداختشدهاست.قراردادهای
اتوبوسدرســامانهثبتشــدهونبایدجوری
صحبتکنیمکهمردمفکرکنندهیچکاریدر

شهرداریانجامنمیشود.
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